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Referat til FAU-møte Spildepollen skule 

Det blir med dette kalla inn til første ordinære FAU-møte for FAU Spildepollen skule. 

Meld frå om du ikkje kan møte.  

Stad: Glesnes skule Tid: tirsdag 22. oktober 2019, kl. 18.00 – 19:40  

Frå Pollen skulekrins: 

Christel Torgersen christel_thorgersen@hotmail.com  
Stine Mæland stinmony@gmail.com 

Aleksander S. Kristiansen aleksander_kristiansen@hotmail.com 

Anne Maren Agasøster anne.maren.agasoster@gmail.com 

Frå Telavåg skule: 
Kirsten Wiers kvhopen@gmail.com 

Siri Anita Hagenes siri_anita80@hotmail.com  

Anne Mette Telle amtelle@gmail.com 

Elin Øvretveit Revhaug elin.ovretveit@hotmail.com 

Frå Glesnes skule: 

Kjersti Golten goltenkjersti@gmail.com vara: Bente Vabø bente.vabo@bkkfiber.no 

Unni Kausland ukausland@hotmail.com vara: Linn Eide Bjørge linneide@123.no 

Marianne Glesnes majoglesnes_81@hotmail.com vara: Hege Finnkirk hege@finnkirk.no 

Fredrik Mortensen fredrik.a.mortensen@gmail.com 

Andre: 

FAU leiar Telavåg skule: Øyvind Våge oyvind.vaage@dof.com 

FAU leiar Skogsvåg skule: Line Reinertsen linereinertsen@gmail.com 

Rektor Glesnes skule: Linda Selheim linda.selheim@sund.kommune.no 

Posjektleiar Sund kommune: Christian Alsaker christian.alsaker@sund.kommune.no 

Kommunalsjef Sund kommune: Jon Erik Egeland jon.e.egeland@sund.kommune.no 

Leiar drift Sund kommune: Knut Eivind Nygård knut.e.nygaard@sund.kommune.no 

 

Til stede: Christel Torgersen, Stine Mæland, Aleksander S. Kristiansen, Anne Maren Agasøster, Kirsten Wiers, Siri Anita 

Hagenes, Anne Mette Telle, Elin Øvretveit Revhaug, Kjersti Golten , Marianne Glesnes og Fredrik Mortensen. 

Meldt forfall: Linda Selheim, Unni Kausland og Eivind Nygård. 

Saknr Sak 

1/19-20 Godkjenning av denne innkalling, saksliste og referat frå møte 21.05.19 
OK 

2/19-20 Orientering om registrering av FAU i Brønnøysund, Søknad om registrering vart godkjent 
etter å ha retta opp manglar i første søknad. 
Registrert i Brønnøysundregistrene og har fått organisasjons nummer: 922 891 877. 
Informera om; vedtekter for FAU som vi godkjente 9. april 2019, vedtektene er sendt inn 
til Brønnøysundregistrene og ligg som grunnlag for registrering saman med referat frå 
møte 9. april. Vedtektene ligg ved som vedlegg. 
Orienterte om at FAU er registrert i Brønnøysund. Fekk ikkje registrert i 
frivillighetsregisteret då vi er eit lovpålagt organ. Treng vi søka om midlar som krev 
registrering i frivillighetsregisteret får vi nytta andre lokale organisasjonar til søknad. 
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3/19-20 I vedtektene til FAU heiter det at: «Det blir vald ein foreldrekontakt og ein vara frå kvart 

årstrinn og frå SFO. Begge har møteplikt.» 

FAU slik det er no har representantar frå årssteg 2 til 7 men med litt ulikt fordelt på 
årsstega. Skal det velgast på nytt representantar til FAU ved neste foreldremøte? Eller 
skal det gjerast eit kompletteringsval for dei årstrinna som ikkje er representert med to 
representantar til FAU og i dei årsstega som no har tre representantar i FAU så blir to 
ståande og ein går ut? 
Eller er det andre forslag? 
Satte opp forslag til samansetting av klassekontaktar: 

Årssteg Navn Bustad E-post 
SFO Ikkje valgt   
 Ikkje valgt   

1. årssteg Aleksander Kristiansen Pollen aleksander_kristiansen@hotmail.com 
 Cecilie Dale Glesnes Glesnes cecilie_d_g@hotmail.com 

2. årssteg Marianne Glesnes Glesnes majoglesnes_81@hotmail.com 
 Anne Mette Telle Telavåg amtelle@gmail.com 

3. årssteg Christel Thorgersen Pollen christel_thorgersen@hotmail.com 
    

4. årssteg Fredrik Mortensen Glesnes fredrik.a.mortensen@gmail.com 
 Anne Maren Agasæter Pollen anne.maren.agasoster@gmail.com 

5. årssteg Siri Haganes Telavåg siri_anita80@hotmail.com 
 Elen Øvretveit Telavåg elin.ovretveit@hotmail.com 

6. årssteg Kjersti Golten Glesnes goltenkjersti@gmail.com 
 Stine Mæland Pollen stinmony@gmail.com 

7. årssteg Unni Kausland Glesnes ukausland@hotmail.com 
 Kirsten Wiers Telavåg kvhopen@gmail.com 

Satt opp dei som representere interimstyre. I tillegg er det representant frå FAU 
Glesnes skule til 1. årssteg. Manglar to representantar til SFO og ein representant til 3. 
årssteg. På første foreldremøte ved Spildepollen skule må det som eige sak spørjast 
foreldra om dei kan godkjenne at foreldrekantaktane i lista kan stå ut skuleåret 
2019/2020. 

4/19-20 Val av kasserar. 
Kasserar får fullmakt til å oppretta bankforbindelse, kva bankforbindelse skal vi velja? 
Kasserar får fullmakt til å oppretta Vipps. Papira signerast av kasserar og styrets leiar. 
Siri Haganes tek på seg dette, fram til det nye FAU er klart. 
Siri opprette bankforbindelse med Sparebanken og søke om VIPPS, avtalane signerast 
av kasserar og leiar. 

5/19-20 Orientering om kor stor beløp FAU Glesnes skule og FAU Telavåg skule overføre til FAU 
Spildepollen skule. 
Glesnes har ca 34.000 på bok, dei har rekningar for ca 5.000,-. Telavåg har ca 28.000 på 
bok. Det vil sei at det blir overført ca same beløp frå Telavåg og Glesnes FAU til 
Spildepollen FAU. 

6/19-20 Ordensreglar, blir utarbeida av skulen men FAU kjem med innspel, reglane skal 
godkjennast av SU, status i saka. 
Rektor legg fram dei ordensreglane som gjeld inntil nye er på plass.  
Skal vera klart til skulen startar, men FAU har ikkje fått det. Det skal vera forholdsvis 
likt Telavåg/ Glesnes, men tilpassa nye skulen. Dumt at me ikkje har dette no sidan det 
berre er ei veke til skulen opnar. 
Vi gir melding til Linda om at vi vil ha ordensreglane til gjennomsyn så fort som mulig, 
og før elevane får det heim. 
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7/19-20 Trafikksikringsplan, blir utarbeida av skulen men FAU kjem med innspel, reglane skal 
godkjennast av SU, status i saka. 
Rektor legg fram den trafikksikringsplanen som gjeld inntil ny er på plass. 
Sjå svar frå rektor. 

8/19-20 Trafikkavvikling, plan for kjøremønster og gangmønster ved den nye skulen. Kor stoppar 
bussane, kor skal foreldre setta av elevar som foreldra kjører til skulen. Kor kan foreldra 
henta barna etter skuletid? Eksakte grensar for krav på gratis skuleskyss.  
Sikker skuleveg frå Pollen, diskusjon rundt dette. Spesielt fortauskant som er veldig lav 
og der det er høgt utfor, Vestrepollen. 
Kvifor skal ikkje alle bussar opp til skulen? Telavåg elevane må gå av ved Bunnpris og 
gå opp til skulen. 
Treng å ta opp alt me lurar på ang. buss med Linda (rektor). Mykje uvisshet rundt 
dette. Trafikksikring Pollen/ Tælavåg. Sende brev til Skyss? Ta dette opp med Skyss. 

- Alle bussar opp til skulen, for å få ein sikkrare skuleveg 
- Busser til alle bygder 
- Skulen har ansvar for barna til/ frå skulen 

Aleksander, Øyving og Fredrik stiller på møte med rektor i morgon ang. dette. 

9/19-20 Fartsgrense og skilting rundt Spildepollen skule 
25. juni vart det lagt ut på høring fartsgrense FV 201 ved Spildepollen skule, kommunen 
svara 27. juni og hadde ingen merknader. Diverre så har ikkje FAU leiar fått med seg 
denne høringa før høringsfristen gjekk ut. Verken FAU eller SU har blitt orientert i saka. 
Eg har innspel til endring av skilting, skal FAU senda eit brev til Statens vegvesen med 
innspel, med kopi av brevet til kommunen? 

  
Ta bort 60 skilt, det er 50 
skilt rett nedenfor 
 
Ta bort 
 
Her står 50 skilt 
 
Sette skilt i «bussloma»: 
«parkering av-/på stiging», 
slik at det er mogeleg for 
foreldre i privatbiler å sette 
av skuleelevar 
 
Sette skilt i «bussloma»: 
«parkering av-/på stiging», 
slik at der er mogeleg for 
foreldre i privatbilar å sette 
av skuleelevar 
 

 
50 kilometer skilting heile vegen frå 40 sone og ned til Heine. 
Gjerde langs gangfelt i Vestrepollen ved høg skrent, her er det i dag ein låg støypekant/ 
snuflekant som må utbetrast. 
Tek dette opp med Knut Eivind Nygård. 
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10/19-20 I vårt møte i mars vart det beslutta å senda brev til kommunen med spørsmål om 
trafiksikkring m.m. Har ikkje fått svar, eg har purra på svar fleire ganger. Dei har lova å 
svara, eg vil senda ut kopi av svarbrev til alle FAU representantane når vi får svar. 
Det er også på e-post og muntleg vidareformidla til kommunen innspel frå FAU 
representantar på sikring med gjere langs gang og sykkelveg som går langs sjø i 
Vestrepollen (tatt opp på FAU møte 21. mai), ventar svar på det. 
Sendte brev, har fått svar frå Knut Eivind Nygård at det er satt av pengar til gangfelt 
Kausland – Glesnes. Det er ikkje komt svar på dei andre brava. 

11/19-20 Orientering om skuleskyss før-, etter skuletid og etter SFO. Når tid og kor går bussane frå 
til dei forskjellige bygdene i Spildepollen skulekrins. 
Saka er besvart i sak 8/19-20. 

12/19-20 Kor blir det lagerplass til FAU på den nye skulen, med tanke på 17. mai m.m. Kven og 
korleis får ein tilgang til lagerplassen, får ein tilgang berre i skuletida. 
Lagerplass er lova, grei størrelse. 
17. mai komité, det blei valgt årssteg 7, 6 og 3. Det må takast opp på nytt neste skuleår 
om det er behov for tre årssteg til å danna 17. mai komité. 

13/19-20 Vidareføring av utstyr som står i klasserom på skulane som skal leggast ned. 
Noko blir tatt vidare, noko blir kasta. Ynskje omk at toastjern og vannkokar med 
vidare. Spørsmål om det blir vidareført kantine på den nye skulen. 
Ta dette opp i møte med Linda, jamfør sak 8/19-20. 

14/19-20 Kommunikasjon skule - heim, rektor orienterar 
Ynskjer betre kommunikasjon med leiing på skulen. 
Ta dette opp i møte med Linda, jamfør sak 8/19-20. 

15/19-20 Innspel til årshjul, skrive ned innspel og lage forslag til årshjul til neste møte. 
Eg tenkjer at vi i neste FAU møte godkjenne årshjul, representantane i FAU oppmodas til 
å tenkja/ sondera på kva gjeremål som skal stå i årshjulet. 
Saka vart utsett. 

16/19-20 Orientering om høring: Forslag til vedtekter for SFO i Øygarden kommune frå 01.01.2020 
Høringsfrist er satt til 23. oktober 2019. 
Vi må gi innspel, har vi ingen kommentar får vi gi tilbakemelding om det. 
Vedlagt ligg forlag til vedtekter samt dei vedtektene som no gjeld for Sund kommune. 
Foreslår at eventuelle innspel frå FAU Glesnes skule blir tatt med i vår uttale. 
Inger innvendingar, ynskje om graderte SFO plassar, for foreldre som er skiftarbeidara. 

17/19-20 Dato for neste FAU-møte. 
Ikkje satt, ynskje om eit snarleg nytt møte avhengig av utfall av møte med Linda i  
morgon onsdag 23. oktober. 

18/19-20 Eventuelt 

 

 

Referent: Kjersti Golten og Fredrik Mortensen 


